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Komisia pre správu majetku a legislatívu 
Mestské zastupiteľstvo v Malackách 

 
Mesto Malacky, Radlinského č. 1, 901 01 Malacky 

 
 
  

ZÁPISNICA 
 

zo zasadnutia  komisia pre správu majetku a legislatívu, konaného dňa 06.apríla  2011 o 17 00 

hod.  v budove Mestského úradu v Malackách, Radlinského č.1 na I. poschodí, č. dv. 213. 
  
 
Prítomní členovia komisie: Mgr. Juraj  Říha, Ing. Jozef Mračna, Mgr. Katarína Berkešová,  
                                             JUDr. Miroslav Zobok,  Mgr. Jana Černá, JUDr. Pavol Biksadský, 
                                             Ing. Marcel Kováč, Ing. Tatiana Nádaská                 
  
Neprítomný:                        JUDr. Milan Malata 
 
Hostia: Ing. Ľubica Čikošová,  Ing. Dušan Vavrinec, Ing. Ladislav Adamovič, Termming a.s., 
riaditeľka prevádzky Malacky - Terézia Osuská. 
  
Zapisovateľka:  Ing. Zuzana Danišíková 
 
Zasadnutie komisie pre správu majetku a legislatívu bolo zvolané pozvánkou zo dňa 01.04.2011.    
Zasadnutie komisie viedol predseda komisie: Mgr. Juraj Říha 
 
Predseda komisie predložil program na dnešné zasadnutie komisie, ktorý komisia jednohlasne 
schválila s tým, že bod 2 bol vypustený z programu, z dôvodu úspešného výberu uchádzača na 
vedúceho OP, s ktorým budú uvedené body riešené na nasledujúcom zasadnutí komisie.  
 
Komisia zahrnula do programu aj materiál Z 56/2011 ako reakciu na plnenie opatrení vyplývajúcich 
z čiastkovej správy hlavnej kontrolórky mesta. 
 
Komisia po takto upravenom programe pristúpila k prerokovaniu jednotlivých bodov.  
 
Bod: 1. Nájomné byty pri Jánošíkovej ulici 
 
a) Realizácia opatrení z čiastkovej kontroly správy hlavnej kontrolórky mesta  
 

Na základe čiastkovej správy z vykonanej následnej finančnej kontroly zákazky „HBV 
Jánošíkova Malacky“ hlavnou kontrolórkou mesta Malacky, pani Ing. Ľubicou Čikošovou, boli 
uložené opatrenia, o plnení ktorých informoval prednosta MsÚ Ing. Dušan Vavrinec. 

 
Medzi opatrenia patrí:  

- intenzívne pracovať na usporiadaní pozemkov pod stavbami v rámci predmetného diela, ku 
ktorému prednosta uviedol, že mesto rokuje so splnomocneným zástupcom domnelých 
vlastníkov. Zároveň upozornil na skutočnosť, že odplatný prevod v prospech mesta už 
známych podielových spoluvlastníkov je predmetom rokovania MsZ.  

- urýchlene zabezpečiť sprevádzkovanie IS do termínu kolaudácie – prednosta uviedol, že táto 
úloha bude splnená do kolaudácie v termíne do konca apríla 2011 

- prijať opatrenia na nápravu nedostatkov zistených kontrolou a na odstránenie príčin ich 
vzniku – prednosta konštatoval, že podcenil inžiniering, stavebný dozor atď, po zistení 
nedostatkov boli prijaté opatrenia v zmene organizačnej štruktúry MsÚ so zrušením OPR 
a funkcie vedúcej OPR a vytvorenie nového oddelenia MsÚ – oddelenia právneho. 

- určiť zodpovedných zamestnancov za nedostatky a uplatniť voči nim opatrenia – prednosta 
uviedol mená zodpovedných zamestnancov Ing. Rehákovú, Ing. Sokolovú a Bc.Orgoňa, 
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ktorí boli písomne upozornení na nedôsledné plnenie svojich pracovných povinností 
a nedostatočnú koordináciu úkonov.  

 
Prednosta mestského úradu oboznámil komisiu, že dotknutí pracovníci pripravovali 

výstavbu na základe menovacieho dekrétu ako prípravný tím. V diskusii uviedol predseda komisie, 
že rozsah vyvodenia zodpovednosti nepovažuje za dostatočný. Členovia komisie poukázali 
v diskusii na vyvodenie zodpovednosti voči dotknutým pracovníkom v najširšom rozsahu, t.j. ako 
hrubé porušenie pracovnej disciplíny.  
 

Ďalej prednosta komisiu informoval o príprave znaleckého posudku na zakladanie stavby 
a oprávnenosť zmeny rozpočtu v sume 107 096, 90 EUR, t.j. prebieha výber znalca, 
vyhodnocovanie ponúk. Prednosta informoval komisiu, že mestský úrad pripravuje prehliadku 
bytových domov podľa uznesenia mestského zastupiteľstva. 
 
PRIJATÉ UZNESENIE písmenu a): 
Komisia berie na vedomie predloženú informáciu prednostom mestského úradu o plnení opatrení 
vyplývajúcich z uznesenia mestského zastupiteľstva a čiastkovej správy hlavnej kontrolórky mesta. 
 

                                                               *** 
b) Vysporiadanie pozemkov a   riešenie právneho vzťahu s dodávateľom HANT BA, a.s. 

Súčasťou tohto bodu je aj materiál č. Z 56/2011 z programu rokovania MsZ, konaného dňa 
14.04.2011      

 
Návrh na majetkovo právne usporiadanie pozemkov  pod HBV Jánošíkova  Malacky, materiál Z 
56/2011   

 
Materiál uviedol prednosta MsÚ Ing. Dušan Vavrinec. 

 
PRIJATÉ UZNESENIE: 
Komisia berie na vedomie predložený materiál o majetkovo právnom usporiadaní pozemkov pod 
HBV Jánošíkova Malacky a odporúča MsZ schváliť s týmito pripomienkami: 
 

- v návrhu uznesenia: 
bod 1, písm. a)  uviesť nové znenie: MsZ schvaľuje odplatný prevod spoluvlastníckeho podielu 2/9 
na parcele číslo 5266/1 vo výmere 1678 m2, trvalý trávnatý porast, zapísaná na LV č. 7531, registra 
„E“, k .ú. Malacky, v podielovom  spoluvlastníctve Božena Žilavá, rod. Schvalierová, trvale bytom 
Malacky, Ľ. Fullu č. 1641/6 a Mária Bednaričová, rod. Čermáková, trvale bytom Kostolište č. 386  
každá v podiele 1/9-ina  za cenu 81,97 €/m2  v prospech mesta Malacky, Radlinského 2751/1, IČO 
00 304 913   
bod 1, písm. b) doplniť text uznesenia: uzatvorenie „Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve“ 
s domnelými dedičmi – „po ozrejmení okruhu domnelých dedičov na základe potvrdenia 
príslušného notára“........   

 
*** 

  
Riešenie právneho vzťahu s dodávateľom HANT BA, a.s.  
 
Prednosta MsÚ Ing. Dušan Vavrinec predložil na zasadnutie komisie Zmluvu o dielo s dodatkami, 
na základe ktorých spoločnosť HANT BA, a.s. realizovala  dielo HBV Jánošíkova, Malacky. Pri 
kontrole bolo zistené, že uvedená spoločnosť vykonala práce naviac oproti pôvodného objemu 
dohodnutých prác o 4,2 %, čo predstavuje cenu 231 305,55€.  
 
Prednosta zároveň informoval, že k zmluve o dielo boli uzavreté dodatky a k zmluve je priložená 
zápisnica z rokovania o nadpráci a k dnešnému dňu nie sú uhradené spoločnosti záväzky vo výške 
cca 112 tisíc €. Zvyšok záväzkov bol spoločnosti uhradený. Ako práca naviac bola vybudovaná aj 
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príjazdová komunikácia bez stavebného povolenia, na ktorú je objednaný znalecký posudok za 
účelom určenia ceny. 
 
Komisia po objasnení nových informácií prednostom mestského úradu k úhrade záväzkov voči 
dodávateľovi stavby a podpísaní dodatku k zmluve o dielo, ktorým mesto uznalo oprávnenosť 
vykonaných nadprác, ukončila v tejto časti diskusiu a pristúpila k prijatiu uznesenia. 
 
PRIJATÉ UZNESENIE: 
Komisia berie na vedomie  predloženú informáciu prednostu mestského úradu o podpísaní dodatku 
k zmluve o dielo, ktorým mesto odsúhlasilo vykonané nadpráce a o úhrade nadprác, z toho dôvodu 
komisia považuje ďalšie riešenie právneho vzťahu s dodávateľom stavby vo veci neuhradenia 
vykonaných nadprác za neúčelné. 
 

                                                               *** 
 

c) Oboznámenie sa s procesom a výsledkom prideľovania nájomných bytov 
 
Vedúci OE Ing. Ladislav Adamovič  ako predseda komisie menovanej primátorom mesta na 
posúdenie žiadostí a preverenie údajov v nich o pridelenie nájomných bytov v HBV Jánošíkova 
v Malackách podal komisii informáciu o počte zasadnutí komisie, o vyhodnocovaní jednotlivých 
doručených žiadostí. 
 
V termíne do 27.02.2011 bolo doručených 218 žiadostí, z ktorých po vyhodnotení základných 
kritérií podľa zákona, VZN  a podmienok komisie vyhoveli požiadavkám v počte 119 na udelenie 
súhlasu, resp. odporučenie komisie na predloženie primátorovi za účelom udelenia súhlasu 
s uzatvorením nájomnej zmluvy.  Nakoľko počet bytov v HBV Jánošíkova je len 110, komisia 
musela vyradiť zo zoznamu 9 žiadateľov spĺňajúcich podmienky, pričom členovia komisie 
jednomyseľne rozhodli vyčleniť uchádzačov z kategórie slobodní a osamelí  žiadatelia  (bez detí 
a bez partnerov) s tým, že za rozhodujúce podmienky na vylúčenie zvolila nízky vek uchádzača, 
dôvodnosť jeho žiadosti a výšku čistého príjmu a dobu zamestnania. Vylúčení uchádzači splňujúci 
kritéria z dôvodu nedostatku počtu bytov budú v prípade uvoľnenia nájomného bytu v budúcnosti 
posudzovaní ako náhradníci. 
 
Komisia prehodnotila požiadavku žiadateľov o možnosť pridelenia  jedno alebo dvojizbového bytu. 
Celkový počet jednoizbových bytov je 40 a 70 dvojizbových. Z dôvodu, že bol vyšší záujem 
o dvojizbové byty, komisia posudzovala počet členov u jednotlivých žiadateľov a v prípadoch, kde 
boli deti a priklonila sa k prideleniu dvojizbového bytu. Jednoizbové byty boli pridelené osamelým 
žiadateľom bez detí. 
 
V diskusii sa členovia komisie zaujímali o praktický dopad VZN, ak budú doručené ďalšie žiadosti 
o pridelenie bytu. Predseda komisie sa zaujímal o postavenie a pomery 9 žiadateľov, ktorým pre 
obmedzený počet bytov nebolo možné vyhovieť. 
 
PRIJATÉ UZNESENIE: 
Komisia  berie na vedomie predloženú informáciu Ing. Ladislavom Adamovičom o procese a 
výsledku  prideľovania nájomných bytov  v HBV Jánošíkova Malacky, že bolo vyhodnotených 218 
doručených žiadostí, že vyhovelo podmienkam o pridelenie nájomného bytu 119 uchádzačov, že sa 
pri posudzovaní žiadostí prihliadalo na rodinné a sociálne pomery uchádzačov, s tým že medzi 9 
uchádzačmi, ktorí vyhoveli podmienkam a nebol nájomný byt pridelený, nie sú osoby s deťmi, 
ktoré by riešili bytovú núdzu. Komisia berie na vedomie informáciu aj o tom, že v prípade podania 
ďalších žiadostí o pridelenie akéhokoľvek bytu, budú žiadosti vyhodnocované s prihliadnutím na 
rodinné a sociálne pomery ďalších uchádzačov, ktorí budú zaradení do zoznamu náhradníkov 
spoločne s ostatnými predtým neúspešnými uchádzačmi. 
 

******** 
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bod 2. – vypustený z programu – prerokovaný bude za prítomnosti nového vedúceho 
Oddelenia právneho 
 

******** 
 

bod 3. Priority mesta na rok 2011 - 2014 
 
Materiál uviedol predseda komisie Mgr. Juraj Říha. 
 
Úvodom konštatoval, že návrh "Priorít mesta na rok 2011 - 2014" vychádza z "Programu 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Malacky na roky 2007 - 2013".  
 
Komisia prediskutovala v diskusii navrhované prioritné opatrenia. 
 
PRIJATÉ UZNESENIE: 
Komisia berie na vedomie predložený materiál o Prioritách mesta na roky 2011 - 2014 a odporúča 
MsZ materiál neschvaľovať, materiál len vziať na vedomie a materiál prerokovať a schváliť po 
dopracovaní pripomienok z komisií na nasledujúcom rokovaní MsZ.  
 
Komisia odporúča MsZ vziať na vedomie materiál o prioritách s týmito pripomienkami:  
- v materiály rozlíšiť dlhodobé a strednodobé priority, 
- priority mesta previazať s programovým rozpočtom a uložiť mestskému úradu zmenu 

programového rozpočtu v súlade s prioritami mesta, 
- v materiály mesta špecifikovať hlavné priority mesta, nie držať sa formulácií z hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja mesta, 
- medzi  priority mesta zaradiť „vypracovanie projektu na nízko nákladové bývanie“, 
- medzi priority mesta zaradiť riešenie kruhového, resp. oválneho  objazdu od vjazdu do hlavnej 

križovatky 
- medzi priority mesta zaradiť doriešenie vnútromestského okruhu, 
- medzi priority mesta začleniť v rámci zateplenia budov elokovaných tried MŠ aj budovy CVČ, 
- medzi priority v rámci rekonštrukcie kaštieľa zaradiť najmä otázku prijatia koncepcie 

rekonštrukcie a využívania kaštieľa v rokoch, ktorá bude zahŕňať okrem zámeru využitia aj zámer 
finančných nákladov na rekonštrukciu, modely financovania a možnosti realizácie P.P.P. 
projektov,  

- z priorít mesta vylúčiť zahrnuté opatrenia, na realizáciu ktorých sú pripravené finančné 
prostriedky (ako napr. schody či fontána pri kaštieli), či sa už realizujú, ako aj také, ktoré 
vyplývajú zo samosprávnej činnosti mesta či ktoré musia byť priebežne prijímané ako nevyhnutné 
(zvýšenie kontroly príslušníkmi MsP, propagácia v mestských médiách, rekonštrukcia a opravy 
komunikácií, odstránenie havarijných stavov v školách atď). 

 
Komisia odporúča MsZ z predloženého návrhu priorít mesta na roky 2011 – 2014 vypustiť 
nasledujúce opatrenia či preformulovať a doplniť z nasledujúcich dôvodov: 
 
1.1.3. rekonštrukcia a opravy komunikácií podľa plánu, 
1.2.1. vypustiť časť - Malé námestie, 
1.2.2. rozšírenie parkovísk v centre ... - a riešiť ako samosprávnu úlohu po prijatí dopravného 
generelu 
1.4.1. výstavba verejného osvetlenia – z dôvodu vysokej finančnej náročnosti najskôr predložiť 
zámer financovania celého verejného osvetlenia, postupovať po etapách (uliciach), 
1.4.2. projekt Informatizácia spoločnosti - elektronizácia samospráv – a riešiť ako samosprávnu 
úlohu v rámci činnosti MsÚ, 
2.1.1. zateplenie budov a elokov. tried MŠ – vyčísliť finančnú náročnosť a doplniť budovy CVČ, 
 kúpa a rekonštrukcia DD Macejko – rozhodnutie MsZ prijaté v januári, schválené výška na 
rekonštrukciu, premietnutá v zmene rozpočtu, 
2.1.2. zateplenie ZŠ Záhorácka ul., odstránenie havarijných stavov na ZŠ ..... – riešiť ako 
nevyhnutnosť v rámci samosprávnych úloh, 
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2.2.2 modernizácia vzdelávacieho procesu a kvalifikácia pedagógov – riešiť v rámci úloh 
a pôsobnosti škôl, 
3.1.1. propagácia v mest. médiách, zvýšenie kontroly príslušníkmi MsP – riešiť v rámci úloh MsP 
a MsÚ, 
3.2.1. spolupráca so správcami a miestnou štátnou správou   - z dôvodu nejasnej formulácie, 
komisia sa domnieva, že ide o základnú samosprávnu úlohu, 
3.2.2. realizácia programov starostlivosti o krajinu, údržba a skvalitňovanie prírodného prostredia 
mesta – riešiť v rámci úloh MsÚ, 
4.1.1. výstavba domova seniorov a denného stacionáru – z dôvodu duplicity s opatrením Plnenie 
komunitného plánu a riešiť ako opatrenia Komunitného plánu, 
4.1.2. propagácia a vytváranie podmienok rozvoja v spolupráci s BSK – riešiť v rámci úloh MsÚ 
a TIK, 
4.1.3. skvalitnenie organizácie štátnych sviatkov a mest. podujatí a aktivít – riešiť v rámci úloh 
Mestského centra kultúry, 
4.1.4. finančné stimuly samospráva   - preformulovať znenie a uviesť konkrétne opatrenia, 
5.1.1. regenerácia parku Břeclavská, Kláštorné  nám.  
          revitalizácia  obytných zón - Skuteckého  - prepracovať najskôr štúdiu 
          revitalizácia detských ihrísk a stojísk zberných kontajnerov na komunálny odpad – riešiť 
v rámci úloh MsÚ, 
5.1.2. eliminovanie dopadov na kvalitu života obyvateľov na Družstevnej ulici – riešiť ako prioritu, 
ale preformulovať, 
5.2.1. časť - rekonštrukcia schodiska  - rekonštrukcia fontány pri kaštieli – z dôvodu zabezpečenia 
finančných prostriedkov, 
5.2.2. dokončenie projektov a zabezpečenie ich udržateľnosti -  vysvetliť a upresniť 
 

******** 
 
4. Informácia k Rokovaciemu poriadku a Zásadám odmeňovania - oboznámenie sa s prijatými 
pripomienkami poslancov. 
 
Predseda komisie Mgr. Juraj Říha informoval členov komisie o počte vrátených pripomienok k 
Rokovaciemu poriadku a Zásadám odmeňovania zo strany poslancov. Poslanci boli v zmysle 
uznesenia MsZ č. 26/2011 vyzvaní k predkladaniu pripomienok k súčasne platnému Rokovaciemu 
poriadku a Zásadám odmeňovania do 28.03.2011 svojich pripomienok. V určenom termíne boli 
doručené predsedovi komisie pripomienky od poslanca Ondroviča a Trenčanskej. 
 
Komisia prerokuje 1. návrh Rokovacieho poriadku na najbližšom zasadnutí v máji a prerokovaný 1. 
návrh dá na pripomienkovanie poslancom MsZ. Komisia zváži na svojom zasadnutí v máji 
možnosti úpravy či ponechania Zásad odmeňovania, keďže neboli k Zásadám doručené žiadne 
pripomienky. 
 
PRIJATÉ UZNESENIE: 
Komisia berie na vedomie predloženú informáciu predsedu komisie o prijatí pripomienok od 
poslancov a o príprave 1. návrhu Rokovacieho poriadku. 
 

******** 
 
5. Informácia k riešeniu právnych otázok občianskeho spolužitia na Družstevnej ulici. 
 
Ústnu informáciu predložil predseda komisie Mgr. Juraj Říha. 
 
 Členov komisie oboznámil s obsahom vypracovanej a pripravenej prvej z trojice žalôb 
podľa dohody s obyvateľmi Družstevnej ulice. Členovia komisie prezreli na zasadnutí 
videozáznamy a fotodokumetáciu zo situácie na Družstevnej ulice, ktorá tvorí prílohu pripravených 
právnych krokov. Členovia komisie sa jednohlasne stotožnili s predloženým návrhom. 
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Členovia komisie ďalej hľadali na zasadnutí spôsob na odstránenie stavby nachádzajúcej sa na 
spoločnom dvore. Stavbu obýva v súčasnosti časť rómskej rodiny. 
 
Členovia komisie diskutovali aj o inzeráte mesta k odkúpeniu nehnuteľnosti pre mnohopočetnú 
rómsku rodinu v malackom okrese. 
  
   
PRIJATÉ UZNESENIE: 
Komisia berie na vedomie predloženú informáciu predsedu komisie o doteraz vykonaných krokoch 
v rámci pomoci dotknutým obyvateľom Družstevnej ulice spolu s prezentovaným videozáznamom 
a fotodokumentáciou. 
 
Komisia odporúča predsedovi komisie pokračovať v začatom postupe v rámci občianskoprávnych 
konaní. 
 
Komisia žiada predsedu komisie predložiť komisii informácie o ďalších prijatých právnych 
opatreniach s pripomienkami, ktoré vzišli z diskusie na zasadnutí komisie na najbližšom zasadnutí 
komisie. 
 

******** 
 
6. Informácia k riešeniu bytového domu č. 1650 na Skuteckého ulici v sídlisku Juh. 
 
Informáciu predložila Terézia Osuská - riaditeľka prevádzky Malacky, spol. Terminng a.s. Členom 
komisie prezentoval fotodokumentáciu z osobnej prehliadky spoločných priestorov predseda 
komisie. 
 
V bytovom dome  č.s.1650 na Skuteckého ulici je 74 bytov, z ktorých je 59 v osobnom vlastníctve a 
15 je v nájomnom vzťahu. Z toho na 5 bytov sú právoplatné rozhodnutia o vyprataní, 3 byty sú 
uvoľnené. Bytový dom je vo veľmi zlom stave - rozbité okná, dvere, padnuté balkóny, značné 
hromadenie rôzneho odpadu, ktoré i napriek častým organizovaním schôdzí spoločnosťou 
Termming a.s. ako správcom sa nezlepšujú. Bytový dom má samostatný účet, na ktorý  sú hradené 
finančné prostriedky do fondu prevádzky, údržby, opráv a preddavky na služby. Vzhľadom k tomu, 
že prevažná časť obyvateľov bytového domu neplatia preddavky za služby spojené s bývaním a 
príspevky do fondu prevádzky. Nájomcovia 15 bytov majú dlh voči mestu cca 111 tis. €. Mesto má 
voči Termmingu záväzky vyrovnané. Záväzky jednotlivých obyvateľov bytového domu sú súdne 
vymáhané, ale nakoľko sa jedná o občanov s veľmi zlou finančnou situáciou, ich záväzky  aj 
napriek právoplatným súdnym a exekútorským rozkazom sú nevymožiteľné. Pani Osuská navrhla 
spôsob, ktorým by bolo možné riešiť dlhodobý problém vlastníkov a nájomcov, ktorí si neplnia 
svoje povinnosti súvisiace s úhradami a to pristúpiť k uzatvoreniu dodatku k zmluve o výkone 
správy o dobrovoľnej dražbe, ktoré by mohli prebehnúť v mesiaci jún. Po jeho podpise sa značne 
urýchli riešenie nedoplatkov, nakoľko si neplatiči uvedomia dôsledky, že pri opätovnom neplatení, 
prídu o byt.  Čo sa týka značného poškodzovania samotného bytového domu, čierne odbery energií, 
spoločnosť Termming a.s. podala trestné oznámenie, ale polícia nekonala. 
      
Pani Osuská informovala na požiadanie predsedu komisie, že pri 8 bytových domoch pri prevode 
bytu do osobného vlastníctva jednotlivým užívateľom, nebol predmetom prevodu pozemok pod 
stavbou. Z uvedeného dôvodu osloví príslušných zástupcov v jednotlivých bytových domoch, aby 
predložili žiadosť na MsÚ, na základe ktorej bude spracovaný jednotný materiál na rokovanie MsZ. 
Komisia navrhuje tento postup z dôvodu rýchlosti a časovej úspory na začiatok funkčného obdobia. 

 
Zároveň pani Osuská informovala, že v rámci mesta k dnešnému dňu nie je odpredaných 36 bytov 
vo vlastníctve mesta, bez bytov na Hlbokej ulici. Taktiež informovala o situácii a pomeroch pri 
bytov pre sociálne neprispôsobivých občanov na Hlbokej ulici, prehliadky ktorých sa zúčastnil 
predseda komisie Říha a predseda komisie Ondrovič. Na Hlbokej ulici je zriadených 12 
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obývateľných buniek do 18 m2. Spoločne skonštatovali, že občania si udržujú poriadok a situácia je 
oveľa lepšia, ako na Skuteckého ulici. 
 
Členov komisie informoval Ing. Adamovič ako vedúci oddelenia ekonomiky, že z uvoľneného bytu 
sa vytvára po predchádzajúcom nájomcovi opäť dlh novej nájomníčky. 
 
PRIJATÉ UZNESENIE: 
Komisia berie na vedomie predložené informácie zástupkyne spol. Termming, a.s. k situácii v 
bytovom dome č.s. 1650 na Skuteckého ul. v sídlisku Juh a MsZ odporúča uložiť mestskému úradu: 

- prípravu projektu zabezpečenia náhradného ubytovania v zmysle štandardov nízko 
nákladového bývania, za tým účelom zaradiť tento projekt do priorít mesta na roky 2011-
2014, a to z dôvodu poskytnutia možnosti náhradného bývania pri vyprataní zvyšných 
nájomných bytov vo vlastníctve mesta, 

- pristúpiť k výkonu vypratania bytov s právoplatným rozhodnutím o vyprataní bytu, 
- pripraviť na základe žiadosti zástupcov 8 bytových domov jednotný materiál k odpredajom 

pozemkov vo vlastníctve mesta  pod jednotlivými bytovými domami v správe spoločnosti 
Termming, a.s. podľa geometrického plánu, 

 
Komisia žiada predsedu komisie zabezpečiť pozvanie právneho zástupcu spoločnosti Termming na 
zasadnutie komisie s poskytnutím informácií a správy o stave výkonu exekúcií a právnych návrhov 
k riešeniu vypratania zvyšných nájomných bytov vo vlastníctve mesta k termínu 31.05.2011. 
 
Komisia odporúča Komisii pre sociálne veci a zdravotníctvo zaoberať sa sociálnym aspektom 
a ochranou vyprataných nájomcov. 
 

******** 
  

Prijaté uznesenia uvedené v tejto zápisnici sa prekopírujú do bulletinu pre poslancov pred 
zasadnutím MsZ, budú distribuované elektronicky (e-mailom) členom Komisie pre správu majetku 
a legislatívu, primátorovi mesta, hlavnej kontrolórke mesta, prednostovi mestského úradu 
a predsedom ostatných komisií. 
 
 Predseda komisie poďakoval všetkým členom komisie za účasť a ukončil rokovanie komisie 
o 22.00 hod. 
 
 
 
Zápisnicu spísala tajomníčka, jej obsah potvrdil predseda komisie. 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Zuzana Danišíková                                                              Mgr. Juraj Říha 
tajomníčka komisie                                                                  predseda komisie 
 
 


